
Van: (inspreker)  
Verzonden: donderdag 1 februari 2024 18:25 
Aan: Griffier <griffie@waterland.nl> 
CC: Simon Verbeek; Philip Greep  
Onderwerp: Fwd: Ontwikkeling Noordervesting - speeltuin - bewoning - Monnickendam 
 
Beste , 
 
Dank voor de snelle terugkoppeling. 
Zou u mijn mail als ingezonden stuk kunnen laten komen? Zodra besproken in de raad, is mogelijke 
verdere toelichting mogelijk in een geagendeerd stuk. 
 
Graag het ingezonden stuk in verband met avg graag anonimiseren in de openbare stukken als dit 
mogelijk is, 
 
Bij voorbaat dank en met vriendelijke groet, 
 
(inspreker)  
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 
Op 1 feb. 2024 om 18:16 heeft Griffier <griffie@waterland.nl> het volgende geschreven: 

  
Geachte (inspreker), 
De eerstvolgende mogelijkheid om in te spreken is bij de raadsvergadering van 7 maart. Vanavond is ook 
een raadsvergadering maar daar is het helaas te laat voor om voor aan te melden. Wilt u dat we 
onderstaande mail op de lijst ingekomen stukken plaatsen? Het is aan de raad wat ze met een ingekomen 
stuk doen.  
Mocht u zich inderdaad willen aanmelden om in te spreken hoor ik het graag.  
Met vriendelijke groet, 
 
(griffie) 
In weken van raadsvergaderingen op maandag afwezig. 
In de overige weken op woensdag afwezig.  

 
Bezoekadres: Pierebaan 3, 1141 GV Monnickendam 
Postadres: Postbus 1000, 1140 BA Monnickendam 
Telefoonnummer: 06-15874977 
Website: https://waterland.bestuurlijkeinformatie.nl/ 
Twitter: @GriffieWaterlnd  
 
 
Van:  (inspreker) 
Verzonden: donderdag 1 februari 2024 12:56 
Aan: Griffier <griffie@waterland.nl> 
CC: Simon Verbeek  
Onderwerp: Fwd: Ontwikkeling Noordervesting - speeltuin - bewoning - Monnickendam 
 
Geachte heer Greep, 
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Graag zou ik onderstaande mail van 30 november gericht aan de fractievoorzitters ter inspraak willen 
indienen op de eerstvolgende raadsvergadering. Dit op aanraden van de vertegenwoordiger van het CDA 
Waterland, Dhr. Simon Verbeek.  
Naast het CDA hebben enkel waterland Natuurlijk een reactie gegeven.  
 
Ik maak mij nog steeds zorgen over de ontwikkeling van de woonomgeving en de continue overlast op de 
vesting als gevolg van permanente bewoning op schepen.  
 
Zou u mij kunnen aangeven wat het vervolg op dit ingezonden stuk gaat zijn? 
 
Met vriendelijke groet,  
(inspreker) 
 
 
---------- Forwarded message --------- 
From:  
Date: Thu, Nov 30, 2023 at 5:31 PM 
Subject: Ontwikkeling Noordervesting - speeltuin - bewoning - Monnickendam 
To: Yvonne Gras; Vincent Koerse; Bert Enderink; Tjeerd Hoekstra; Gerard Meij; Petra van Lint 
 

Geachte fractievoorzitters, 
 
Ik schrijf u allen om mijn zorgen te uiten over de ontwikkeling van de woonomgeving in Monnickendam - 
Vesting gebied - Ronde Kadiel. 
 
Op deze locatie is een kinderspeeltuin die zeer verwaarloosd is en in onveilige staat is.  
 
Wij hebben als buurt over een periode van 2 jaar, zeer goed contact opgebouwd met de handhavende 
autoriteit, echter ontbreekt het aan afstemming om deze onwenselijke situatie te stoppen. 
 
Op dit moment zijn er diverse voorvallen geweest, die bijdragen aan de onveiligheid van deze openbare 
speelplaats. Bijvoorbeeld; achtergelaten naalden, restanten van glas scherven, allerlei rommel en 
vervuiling.  
 
Hiervan maken wij netjes melding, inclusief foto's. Echter kreeg hier vandaag toch wel een zeer bijzondere 
terugkoppeling op die ik graag zou willen delen;  Zie onderstaande tekst van de mail: 
 
Citaat 

Op 10-11-2023 heeft u een melding gedaan met zaaknummer 34289-2023. 

Gegevens van uw melding 
Categorie: Melding Openbare Ruimte - Vandalisme 
Toelichting: Sinds melding oktober is dit de huidige stand van het speelveld. In de groenstrook vindt 
tijdelijke bewoning en illegale afval stort plaats Graag hierop handhaven en het vuilnis en scherven graag 
verwijderen voordat hier kinderen zich aan verwonden. 
Locatie: Tuinstraat 7 1141TP Monnickendam 

Wij hebben uw melding niet uitgevoerd. 
Toelichting: Geen sporen van tijdelijke bewoning gevonden, wel van kinderen die een "hut" gemaakt 
hebben met spullen uit een bootje. Eigenaar van het bootje is bekend en de aangetroffen spullen zijn van 
hem en zonder toestemming van zijn bootje gehaald. Er is geen sprake van tijdelijke bewoning. Er is geen 



sprake van afval dumping. Er is wel sprake van spelende kinderen. Eigenaar van het bootje is verzocht zijn 
spullen weg te halen, goed op te bergen en zijn bootje degelijk af te sluiten.. 

( EINDE) 

Na ontvangst van bovenstaand bericht vandaag, ben ik direct polshoogte gaan nemen.  
Aldaar trof ik 2 inspecteurs van de omgevingsdienst aan.  
Wat bleek tot mijn verbazing: Er is een aanvraag bij de provincie binnengekomen met een verzoek tot 
ligplaats met permanente bewoning voor een van de schepen. 
 
Ik vraag u als fractie voorzitters om deze aanvraag goed te toetsen en te beseffen wat de 
precedentwerking gaat zijn van het eventueel toelaten hiervan. Los van de praktische zaken zoals 
aansluiting op het stroomnet, riolering en parkeervoorziening zijn er serieuze zorgen over de overlast die 
wij in de buurt ervaren ( en waarvan de gemeente op de hoogte is) en het aanzicht vanaf de N247 op onze 
historische binnenstad / vesting.  
 
kort overzicht van gemelde zaken: 
 
- Permanente bewoning 
- openbaar drugsgebruik en vermoeden van drugshandel 
- Restanten van drugsgebruik in een kinderspeeltuin 
- recent gerenoveerde speeltuin waar vandalisme plaatsvind 
- Stoken van schepen op bruinkool, met stankoverlast als gevolg 
- Groenstrook langs de vesting wordt gebruikt als houtopslag en vuilnis dump 
- Aantreffen van een persoon zonder vaste woon of verblijfplaats 
- Bijtincident vanwege loslopende honden van de schepen. 
 
Ik benadruk nogmaals de pro actieve opstelling van de ambtenaren, politie en handhaving. Casussen als 
deze zijn altijd een uitdaging, vooral vanwege de juridische kant er van en de gevolgen voor de gemeente.  
 
Tot slot, ben ik van familie uit watersporter in hart en nieren. Ik besef heel goed, handhaving ook een 
negatief effect kan hebben voor bootbezitters. Echter is vanaf een bepaalde lengte boot, de waarde in 
verhouding dat een ligplaats en kosten hiervoor in verhouding staan. Hiervoor is er in de gemeente prima 
voorzieningen voor ligplaatsen zaols bij het Prooyen of bij een vereniging in Katwoude ook plekken 
beschikbaar, zonder dat je in een commerciële haven terecht komt. Rede te meer, om 
 
Mocht er naar aanleiding van deze mail vragen zijn, zou ik die graag aan uw fractie willen toelichten in een 
gesprek. 
 
Met vriendelijke groet, 
(inspreker) 
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